
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Leskovice. č. 12 

      Místo konání: Kancelář obecního úřadu 

      Zahájení zasedání dne 9. 8. 2024 ve 20.00 hod. 

 

 

      Počet přítomných členů: Bílek Milan, Brada František, Brada František ml.,  

      Dvořák Zdeněk, Kubeš Antonín, Kubešová Jaroslava.  tj. 6 členů 

       

     
      Starosta přivítal přítomné členy ZO a zahájil zasedání ZO : 

a) konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce 

b) podle počtu přítomných členů ZO konstatoval, že zasedání ZO je schopno se usnášet,  

c) jmenoval zapisovatele pro vyhotovení zápisu p. Bradu,  

d) seznámil členy zastupitelstva obce, že nebyly proti minulému zápisu vzneseny 

námitky,  

e) informace o činnosti obce od posledního zasedání ZO a plnění přijatých usnesení  

starosta konstatoval, že usnesení ZO byla splněna. 

 

      Schválení programu jednání ZO a určení ověřovatelů: 

a) Starosta přečetl  navržený program jednání, požádal o jeho případné doplnění a vyzval 

k hlasování: 

b) navrhl   ověřovatele zápisu p. Dvořáka a p. Kubeše a vyzval k hlasování o schválení 

programu a ověřovatelů, 

Pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

      Usnesení č. 1 / 12  

Zastupitelstvo počtem 6 hlasů schvaluje. 

 

       Jednání ZO se bude řídit tímto programem:  
1)   Kontrola plnění usnesení z minulého zastupitelstva 

       2)   Víceúčelové hřiště 

3)   Sestavení komise na výběr nájemce bytu  

4)   Výstavba větrných elektráren v k.ú. Moraveč (informace) 

5)   Pergola 

6)   Různé: Drábek dluh, koupě stanu 

7)   Diskuse  

 

           Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu:  

 

1) Zastupitelé projednali a schválili kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO.              

Pro 6, proti 0, zdržel se 0.  

      Usnesení č. 2 / 12 

Zastupitelstvo počtem 6 schvaluje.  

 

2) Zastupitelé projednali a schválili objednání projektu na víceúčelové hřiště. Projekt 

zpracuje projekční kancelář Hema CB s.r.o. Vodňany. 

            Pro 6, proti 0, zdržel se 0.  

      Usnesení č. 3 / 12 

      Zastupitelstvo počtem 6 schvaluje.  

 



3) Starosta obce František Brada navrhl do bytové komise všechny zastupitele obce. 

Komise bude vybírat nájemníky do obecního bytu 3 plus kk v domě č.p. 17. 

Pro 6, proti 0, zdrželi se 0 

Usnesení č. 4/12 

Zastupitelstvo počtem 6 hlasů schvaluje                           

                                                          

4) Zastupitelé byli obeznámeni s dopisem, který nám zaslala starostka obce Moraveč. 

Jedná se v něm o záměru stavět větrné elektrárny v k.ú. Moraveč. Zastupitelé vzali na 

vědomí. 

                                                                           

             

5) Zastupitelé byli informováni o možnosti podání žádosti na dotaci na projekt a stavbu 

pergoly v č.p. 17. 

 

 

6) Různé: a) Starosta seznámil zastupitele o výši dlužné částky bývalých nájemníků 

v bytě 3+ kk Drábkových. Dále je seznámil s dalším postupem při vymáhaní dlužné 

částky. 

b)Zastupitelé projednali a schválili nákup stanu, který bude využit při kulturních 

akcích, které obec pořádá. 

Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 5/12 

Zastupitelstvo počtem 6 schvaluje 

 

7) Diskuse: Paní Kubešová vznesla dotaz na opravu schodů u obecního úřadu.  

Odpověď: bude vybrána firma z více nabídek, která schody opraví. 

 

             Starosta poděkoval za účast všem přítomným a zasedání ZO v 21.30  hod. ukončil. 

     

                Ověřovatelé:                                                                             starosta:                                                               


